
 

Motion till Flygande Veteraners årsmöte 2022 
 

 

Under de år jag varit med i Flygande Veteraner har jag känt en distans och ett 

oförstående mellan Flygande Veteraner och Stiftelsen Flygande Veteraner.  

 

Anledningarna kan vara många, personkemi och öppenhet i information om 

Daisy, ändamålet med flygplanet dess flygningar, driften och underhållet m.m. 

 

För att komma tillrätta med detta föreslår jag att vi ska bedöma följande: 

 

- Att Stiftelsen Flygande Veteraner, får en plats i Flygande Veteraners 

styrelse och att Flygande Veteraner får en plats i Stiftelsen Flygande 

Veteraners styrelse. 

 

- Att på sikt slå ihop Stiftelsen Flygande Veteraner och Flygande Veteraner 

till en ideell förening. 

 

 

Enköping 10 februari 2022 

 

 

 

 

Berndt Kvist 

Vice ordförande i Flygande Veteraner 

Tekniskchef för underhållet 


